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Verslag van de vergadering van het presidium 3 november 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer F.H.G.M. Ronnes    voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer H.M.M. van Bree    plv. lid 

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

Afwezig:  

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

 

1. Opening 

Rick van Bree vervangt Ben Swinkels. 

 

2. Vraagstelling namens WMO-raad door W. van Hest. 

Naar aanleiding van het voorstel om de WMO Raad jaarlijks één keer in de gelegenheid te 

stellen om een onderwerp aan te snijden in de commissie Sociaal Domein vraagt de heer Van 

Hest om verduidelijking van het voorstel. Hij heeft namelijk niet het idee dat er sprake is van 

een spanningsveld. 

De voorzitter geeft aan dat het tot de taak van het presidium behoort om de werkwijze van de 

commissie te regelen. Hij licht toe waarom er naar zijn mening sprake is van een spanningsveld.  

Door de leden van het presidium wordt er verschillend gedacht over het feit of er sprake is van 

een zeker spanningsveld.  

De heer Van Hest pleit ervoor om de theoretische mogelijkheid van beïnvloeding niet als een 

gegeven te beschouwen. Daarvoor is het belang van een goed overleg, met als doel informatie-

uitwisseling, te groot.  

Afgesproken wordt dat een ieder nog eens zijn gedachten hierover laat gaan en hier de 

volgende vergadering op terug te komen. 

 

3. Vaststelling van de commissieagenda’s van 17, 18 en 19 november 2015. 

Commissie Ruimtelijk Domein:  

De vergadering blijft gepland staan op 18 november a.s. maar zal vanwege het bezoek van de 

Commissaris van de Koning om 20.30 uur beginnen. De heer Biemans geeft door welke 

onderwerpen hij belangrijk vindt om te bespreken. In verband met zijn aanwezigheid bij het 

gesprek met de Commissaris van de Koning kunnen deze onderwerpen bij de vaststelling van de 

agenda naar achteren worden geschoven. 

Plan van aanpak hondenpoepbeleid wordt ter kennisname aan de commissie voorgelegd en niet 

ter vaststelling. 

Toevoegen: Vaststelling bestemmingsplan Splitsing Bemmerstraat 8, Beek en Donk; 
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Toevoegen: Vaststelling bestemmingsplan Wijziging bestemmings-/bouwvlak Prof. Dondersweg 

8, Beek en Donk. 

Het onderwerp stand van zaken Noordoostcorridor is niet meer actueel. Dit vaste agendapunt 

komt onder een andere naam terug waarbij in de aankomende vergadering in elk geval het 

Bidbook Bereikbaarheid Zuid-Nederland en de consequenties daarvan voor Laarbeek zullen 

worden besproken. 

Toevoegen: Situatie Heuvel Lieshout (leegstandsproblematiek). 

Commissie Algemene Zaken: 

Toevoegen: Voorstel tot instemming met de Retail nota Laarbeek 2015.   

Toevoegen: Voorstel tot vaststelling van diverse belastingverordeningen 

Commissie Sociaal Domein: 

Stand van zaken jeugdproblematiek 12-16 jarigen. Dit onderwerp wordt doorgeschoven naar de 

volgende commissievergadering. 

 

4. Vaststelling agenda raadsvergadering 12 november 2015. 

De concept agenda wordt vastgesteld met de aanvulling dat ook de benoeming van de 

vertrouwenscommissie wordt meegenomen. 

 

5. Wat verder ter tafel komt: 

- Motie gemeente Oldenzaal; Aan de uitvoering van de motie wordt geen gehoor gegeven. 

-     Aanwezigheid raads- en commissieleden bij de kerstborrel. De leden overleggen met hun 

fracties en komen hierop terug.  

- Verzoek M. van Dinther (radio Kontakt) om een presentatie te verzorgen voor de  commissie 

Sociaal Domein over het werk van Radio Kontakt. Nagegaan wordt wat de inhoud en 

strekking van de presentatie zal zijn alvorens hiermee in te stemmen. 

- Ingestemd wordt met het maken van één overzicht van toezeggingen, moties, vragen etc. 

 Getracht wordt dit in te vullen vanaf de laatste verkiezingen. 

- Het spreekrecht als afzonderlijk agendapunt op de agenda’s van commissies en raad wordt 

geschrapt. Gebruikmaking van het spreekrecht blijft uiteraard mogelijk maar vindt plaats bij 

de behandeling van het desbetreffende agendapunt. 

-  In de besluitenlijst van de raadsvergadering van 17 september 2015 staat een storende fout 

bij het genoemde bedrag onder agendapunt 11. 

-  Opgemerkt wordt dat het raadsuitstapje als zeer plezierig, leerzaam en goed verzorgd is 

ervaren. De complimenten zullen worden overgebracht. 

 

 

 

 


